
منهای فوتبال

فائزه زمانی / تیم ملی بوکس بعد از 
طلسم شکنی در مسابقات قهرمانی 
جهان با برنز دانیال شه بخش، این 
بار به دنبال درخشــش در بازی های 
ایــن  در  اســت.  هانگــژو  آســیایی 
ســرمربی  اســتکی،  علیرضــا  میــان 
تیــم ملــی معتقــد اســت درصورت 
در  بوکســورهایش  مشــکلات،  حــل 
بــرای  زیــادی  حرف هــای  هانگــژو 
گفتــن خواهنــد داشــت. اســتکی در 
گفت و گو با خبرنــگار »ایران« اظهار 
داشــت: »با حســین ثــوری صحبت 
کرده و در رابطه با بازی های آسیایی 
هانگــژو از او خواســته هایی در زمینه 
و ســایر  نرم افــزاری  ســخت افزاری، 
مــوارد داشــته ام. تــا الان تیم خوبی 
داشته ایم و حالا هم تمام تلاشمان 
را می کنیــم تا بهتریــن مدال ها را در 
بازی های آســیایی هانگــژو بگیریم. 
و  داریــم  کمبودهایــی  ســری  یــک 
اگــر برنامه هــای تدارکاتی و مســائل 
نرم افــزاری و ســخت افزاری مان بــا 
مدیریت ثوری درســت شــود، قطعاً 
در هانگژو  بهترین مدال ها را کسب 
و می توانیــم حرف هایــی  می کنیــم 

برای گفتن داشته باشیم.«
به گفتــه او انتخابات اخیر بوکس 

با وجود حواشی، عادلانه برگزار شد: 
»در انتخابــات بین 2 چهــره بوکس 
مانــده بــودم. یکــی 4 ســال رئیــس 
فدراســیون و مدیــرم بــود و دیگــری 
از قهرمانــان و اســطوره های بوکس 
ایــران بود امــا به هرحــال انتخابات 
با وجود حواشــی اش برگزار شد وهر 
دو تــلاش کردنــد و در نهایت ثوری 
بــا اختــلاف 10 رأی، مجدد ریاســت 
فدراســیون را بــه عهــده گرفــت. از 
نظــر مــن انتخابــات شــفاف بــود و 
فکر نمی کنم شــفاف تر از این وجود 
داشــته باشــد، از طرفــی هــم خــود 
ثــوری و حســینی از نحــوه برگــزاری 
انتخابــات راضی بودنــد و با نظارت 
کمیتــه ملــی المپیک همــه چیز در 

نهایت عدالت برگزار شد.«
»ثــوری  اســت:  معتقــد  اســتکی 
بایــد بــرای 4 ســال آینــده تغییرات 
بیشــتری در نحــوه مدیریتش ایجاد 
کنــد امــا همین کــه بعد از شــخص 
بزرگی مثل حاج احمد ناطق نوری، 
دســت  در  را  فدراســیون  ریاســت 
گرفــت و بــا توجــه به تاریخ ســازی و 
گرفتــن اولین مــدال جهانی بوکس 
و مدال هــای رده نونهــالان می توان 
نمــره قابــل قبولــی بــه او داد امــا او 

باید اتحاد بیــن جامعه بوکس را در 
دســتور کار قرار دهد تا اختلافات در 
خانــواده بوکــس بــه حداقل برســد. 
قهرمانــان  بوکــس  پیشکســوتان 
دوره های خــود بوده اند و حالا طبق 
قولی که از او شنیده ام درصدد است 

تا از پیشکسوتان و قهرمانان قدیمی 
استفاده کند.«

بوکــس  ملــی  تیــم  ســرمربی 
برخلاف عده ای نبود خانه بوکس را 
دغدغــه اصلی تیم ملــی نمی داند: 
بــرای  را  انقــلاب  باشــگاه  الان  »مــا 

تمریناتمان داریم و به لطف کمیته 
نصــرت  خوابــگاه  المپیــک،  ملــی 
اســت.  گرفتــه  قــرار  اختیارمــان  در 
مســأله خانــه بوکــس آنقدرهــا هم 
دغدغه مان نیست و در حال حاضر 
مشــکل اصلی مان غذاســت و فقط 

ملی پوشــان  تغذیــه  مشــکل  بایــد 
حل شــود تــا غذاهــای ورزشــی و نه 
ملی پوشــان  اختیــار  در  رســتورانی 

تمام رشته ها قرار گیرد.«
او از شــروع اردوهــای تیــم ملــی 
بوکــس از شــنبه پیــش رو خبــر داد: 
بیســتم  از  اردوهایمــان  بــود  »قــرار 
شــروع شــود اما به خاطر یک ســری 
اتفاقات به شنبه موکول شد و تقریباً 
با 25 نفر شــروع می کنیــم تا ببینیم 

در آینده چه می شود.«
ســرمربی تیم ملی بوکس درباره 
پاداش مدال برنز دانیال شه بخش 
می گویــد:  جهانــی  مســابقات  در 
»او هنــوز پاداشــی دریافــت نکرده و 
طبق قول هایی که دادند ان شــاءالله 
بزودی پرداخت می شــود.« استکی 
ســیامک  فعالیــت  ادامــه  دربــاره 
صالحــی، نایــب رئیــس فدراســیون 
گفــت: »ســیامک صالحــی در دوره 
ریاســت حــاج ناطــق نــوری و ثوری 
بیشــتر از 10 میلیــارد خــرج بوکــس 
کرده بدون اینکه کســی باخبر شــود 
و شــاید حتــی خیلی چهــره او را هم 
نشناســند و امیدوارم که او همچنان 
بــا قــدرت بــه کارش ادامــه دهــد و 

سلامت باشد.«

رئیس فدراسیون باید اتحاد جامعه بوکس را در دستور کار قرار دهد تا اختلافات در این خانواده به حداقل برسد
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خط و نشان فدراسیون والیبال برای هواداران 
ناقض پروتکل های بهداشتی

ستاد مقابله با کرونا در گرگان و یزد در هفته شانزدهم لیگ برتر درهای سالن ها 
را به روی هواداران والیبال باز کرد. هرچند فدراســیون و ســتاد مقابله با کرونا بر 
رعایــت پروتکل های بهداشــتی تماشــاگران تأکیــد زیادی کــرده بود، امــا ظاهراً 
هواداران هیجان زده یزدی و گنبدی خیلی مقید به این کار نبودند و تا حدی که 
حتی نه فاصله اجتماعی را رعایت کرده بودند و گاه با هیجان زیاد برای حمایت 
و تشــویق تیم هایشــان مقابل حریفــان ماسک هایشــان را هم برمی داشــتند تا 
صدایشــان رساتر باشد. آنها حتی به تذکر مســئولان برگزار کننده مسابقات هم 
توجــه نکردنــد تا جایی که ناظران فدراســیون بعداز تذکر، بی توجهــی آنها را به 
سازمان لیگ فدراسیون گزارش دادند. شاید به همین خاطر بود که میلاد تقوی 
دبیر فدراســیون والیبال دیروز راهی ارومیه شــد تا ناظر حضور هواداران پر شــور 
این شــهر در سالن غدیر باشــد. ارومیه هم دیروز میزبان دو بازی هفته هفدهم 
لیــگ برار بود که با موافقت ســتاد کرونای اســتان آذربایجان غربی تماشــاگران 
توانستند بعداز دو سال دوری در سالن غدیر از نزدیک تماشاگر عملکرد تیم های 
شهرداری ارومیه و آذرباتری شوند. میلاد تقوی بعد از بی توجهی هواداران یزد و 
گنبد به رعایت پروتکل های بهداشتی این طور خط و نشان می کشد: »تماشاگران 
برای حضور در سالن علاوه بر داشتن کارت واکسن، باید فاصله اجتماعی و همه 
پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند، وگرنه حتی با  وجود صدور مجوز ستاد، از 
حضور تماشاگران به سالن جلوگیری می شود. ناظران دو بازی هفته قبل در یزد و 
گنبد هم تذکر و گزارش را درباره بعضی موارد نقض پروتکل ها داده اند. امیدوارم 
هواداران والیبال این فرصت طلایی را مغتنم بشمارند و با رعایت پروتکل های 
بهداشتی به برگزاری بازی های لیگ با حضور آنها ادامه پیدا کند، وگرنه علیرغم 
میل باطنی، حضور تماشاگران در سالن منتفی می شود.« هیأت والیبال تهران 
هم یکشنبه هواداران تهرانی را به سالن راه می دهد. سروش واعظی مدیر روابط 
عمومی هیأت تهران می گوید: »هواداران تهرانی با ارائه کارت واکســن دوز دوم 
یا کارت دیجیتالی، با داشــتن ماسک و رعایت پروتکل های بهداشتی می توانند 
هفته آینده در خانه والیبال بازی هفته هجدهم را تماشــا کنند. در صورت عدم 

رعایت پروتکل ها حین بازی، با خاطیان برخورد می شود.«

فخری: مطمئنم شمشیربازان در جام جهانی 
می درخشند

حفظ ششمی بازی های آسیایی در هانگژو کار بزرگی است
مهری رنجبر/ پیمان فخری پس از ســال ها سرمربیگری، برای اولین بار در جام 
جهانی گرجستان که از فردا آغاز می شود کنار شاگردانش نیست. او بعداز المپیک 

توکیو که با ناکامی شمشیربازان همراه 
شــد و پــس از آن اســتعفا داد، این بار 
را  ســابر  شمشــیربازان  دوئــل  دور  از 
تماشــا می کند. فخری که دلش برای 
حضور کنار شــاگردانش تنگ شده، به 
خبرنگار »ایران« گفت: »جام جهانی 
گرجســتان، اولین باری اســت که پس 
از 10ســال مــن بــا تیمــم نیســتم. امــا 
واقعاً از داد زدن کنار پیســت خسته ام 
و استراحت برایم لازم است.« هدایت 

تیم به امین قربانی دستیار فخری سپرده شده و او به نتیجه گیری شمشیربازان 
امیدوار است:»به هر حال جام جهانی است و تیم ما هم با تغییراتی که داشته 
اول راه است. بچه های ما خوب هستند و سرمربی کاربلدی هم دارند، امیدوارم 
مثل همیشــه بدرخشــند. به نظرم جدای از تیم مــردان، در تیم ملی زنان هم 
شمشیربازان خیلی خوبی داریم.« فخری که علاوه بر مدیریت سازمان نظارت 
بــر تیم هــای ملی کمیتــه ملی المپیــک، سرپرســت کاروان ایــران در بازی های 
آســیایی 2022 هانگژو هم هســت، این روزها مشــغله زیــادی دارد. او می گوید: 
»خوشــبختانه تا به حال جلســات خیلی خوبی داشــتیم، با بررســی وضعیت 
تک تک رشــته ها، 2۶ رشــته را انتخاب کرده ایم و مرتب به ســتاد عالی بازی ها 
گــزارش می دهیم. اما هنوز اعزام رشــته ها در بخش مردان یا زنــان، چه مواد و 
چه اوزانی قطعی نشــده است. البته فدراســیون ها نهایت همکاری را دارند، ما 
برنامه اولیه آنها را در جلســات گرفته ایم و حالا هم اردوها را اســتارت زده اند و 
ورزشــکاران تمریــن می کنند.« با اینکــه تنها ۷ ماه تــا بازی های آســیایی 2022 
مانده، مدیر سازمان نظارت بر تیم های ملی کمیته ملی المپیک معتقد است 
از برنامه عقب نیســتند: »فدراسیون ها از برنامه عقب نیستند چرا که با تعویق 
المپیــک و تمرین ورزشــکاران المپیکی، بچه ها در شــرایط مناســبی هســتند و 
از ســویی رشــته های غیرالمپیکــی هم به خاطــر اینکــه اردوهای شــان را برگزار 
می کردند، مشــکلی ندارنــد. در واقع اردوها و تمرینات تعطیل نبوده اســت. از 
طرفی بازی های آســیایی برای فدراسیون ها مهم اســت چرا که باعث افزایش 
بودجه شــان می شود و طبیعتاً آنها این فرصت را از دست نمی دهند. بنابراین 
با اینکه فرصت چند ماهه تا بازی ها مانده، جای نگرانی بابت شروع دیرهنگام 
اردوها نیســت.« پیمان فخری شــرط اعزام برخی رشــته ها را هم توضیح داد: 
»برای اعزام یکســری رشــته ها به هانگژو محدودیت داریم. مــا هنوز برای آنها 
تصمیــم نگرفته ایم تا همه خودشــان را نشــان دهند و شــرط اعزام بــرای آنها 
بهترین نتیجه در مســابقات قبل از بازی هاســت. از ســویی هدفگذاری سیستم 
ورزش، برای نتیجه بهتر نسبت به دوره پیش است. گرچه خودم معتقدم حفظ 
ششمی دوره قبل، کار بزرگی است چرا که همه کشورها بیشتر از ما سرمایه گذاری 
می کنند اما پتانســیل ورزش ایران زیاد اســت و می تواند رتبه بالاتری در جدول 

رده بندی بازی ها به دست آورد.«

ستار صید، المپیکی شد
سید ستار صید جواز حضور در بازی های المپیک زمستانی را به دست بیاورد. 
سومین روز از هفته اول رقابت های بین المللی اسکی صحرانوردی با قهرمانی 
سید ستار صید در بخش مردان و سمانه بیرامی باهر به پایان رسید و ستار صید 
جــواز حضور در المپیک را گرفت. در بخش بانــوان نیز رایزنی و تلاش ها برای 

کسب سهمیه المپیک زمستانی سمانه بیرامی همچنان ادامه دارد.

مصطفی حسین خانی از کشتی رفت
مصطفی حسین خانی آزادکار وزن ۷۴ کیلوگرم تیم ملی در بازی های المپیک 
2020 توکیو با دنیای قهرمانی خداحافظی کرد. او  که بعد از المپیک تمرینات 
منظمی نداشته، در مسابقات قهرمانی کشور به میزبانی گرگان شرکت نکرد و 
غیبت در این رقابت ها به منزله از دست دادن شانس کسب دوبنده تیم ملی در 
ســال 2022 است. اسماعیل پلویی مربی سازنده این کشتی گیر می گوید: »دوره 
قهرمانی مصطفی تمام شد و او کشتی را کنار گذاشت. در این مدت گاهی اوقات 
به باشگاه خودمان سر می زد و به بچه ها کمک می کرد، اما دیگر تصمیمی برای 
کشتی گرفتن ندارد.« حســین خانی در مسابقات جهانی اوزان غیرالمپیکی در 

سال 2016 مدال برنز جهان را گرفت.

صبح با تماشاگر، عصر بدون تماشاگر
مسابقات انتخابی تیم ملی کشتی آزاد با اتفاقی عجیب همراه شد

پ
گ

پریسا غفاری/ حامد آفاق اسلامیه بهترین 
شوتیســت آســیا بعد از 20 ســال بــازی از 
دنیای حرفه ای بسکتبال خداحافظی کرد 
و بــه همراه همســر و دوقلوهایــش راهی 
ینگــه دنیــا و مقیم ایالــت کالیفرنیا شــد. 
فرزندان او به خاطر مسی و رونالدو دنبال 
فوتبال رفتند و مســیری جدا از پدرشان را 
در ورزش انتخــاب کردنــد. مونــا و موژان 
اکنــون همســو با مادرشــان نیــز در دنیای 
موســیقی فعالیت می کنند. یکــی گیتار را 
انتخاب کرده و دیگــری پیانو. دو فرزندی 
کــه حامد آفــاق امیدوار اســت بتوانند آن 
ســوی مرزها به جایگاه بلنــدی در علایق 

خود دست پیدا کنند.
ملی پوش سابق کشورمان در گفت وگو 
بــا خبرنــگار »ایــران« تأکید کرد کــه زمان 
خداحافظــی از بســکتبال فرارســیده بود: 

»خیلی سخت بود که بعد از 20 سال بازی 
کردن، بســکتبال را کنار بگــذارم. جاهایی 
باید تصمیم بگیری و بگذری. آن ســال ها 
زندگــی دیگــری بــود، ولــی الان فرزندانم 
بزرگ تر شــده اند. ســعی می کنم دیگر به 
گذشته فکر نکنم. به قول معروف پهلوان 

زنده را عشق است.«
او حتی سعی می کند کمتر به اخبار 
بســکتبال و دنیــای تــوپ و تــور گــوش 
دهــد: »بــاور کنید ســعی می کنم کمتر 
بــه این اخبار گوش کنم چون خاطراتم 
را زنــده می کند و اذیت می شــوم. البته 
بازی های تیم ملی را در المپیک دیدم 
و خوشحال شدم که دوباره توانستند به 
المپیک برســند.« ایــن بازیکن در طول 
دوران بازی اش با ســرمربیان مختلفی 
کار کرده و معتقد اســت: »حقیقت این 
اســت خیلی از مربیــان به خصوصیت 
اخلاقی ام نمی خورند و سعی می کردم 
در تیم های آنها بازی نکنم. من تعجب 
می کنــم بعضــی از بازیکنــان چطور به 
خــود اجــازه می دهنــد وقتــی پیراهــن 
تیم ملــی را به تن می کننــد، علیه کادر 
فنی صحبت کننــد. وقتی ایــن پیراهن 
را پوشــیدی بایــد بدانــی ســرباز ایران 
هســتی. نمی دانم چطور سال قبل از 
المپیک در تیم باشــگاهی ســرمربی 
بازی می کنند و صدای اعتراض شان 
قبل از توکیو بلند نمی شــود. اگر بد بود 
چــرا بــا او بــه المپیــک رفت؟! ســر این 
مســائل چراهای زیادی وجــود دارد که 
باید جــواب بدهنــد.« او در ادامه تأکید 
می کند: »یادم هســت زمــان مربیگری 
بائرمن گفته شد می خواهند جوانگرایی 

کننــد مــن خیلــی راحــت کنار کشــیدم. 
می کنــم.  تشویق شــان  و  ایســتادم  دور 
بایــد بدانیــم تیــم ملــی ارث پدری مان 
نیست که زمین و زمان را بهم بریزیم.« 
حامــد آفاق امــا نگران آینــده تیم ملی 
اســت: »اگر نســل طلایی درست شد به 
خاطــر ســختی ها و باخت هایــی بود که 
دادند. برای پشــتوانه ســازی باید خیلی 
را  بتوانیــم آن نســل  تــا  ببینیــم  ضــرر 
دوباره بســازیم. یک روزه حامد، مهدی 
متأســفانه  نشــدند.  ســاخته  صمــد  و 
ایــن روزهــا بازیکنــان جــوان بــه هــوای 
پــول به باشــگاه هایی می رونــد که حتی 
فرصــت پنج دقیقه بازی کــردن ندارند 
و ایــن مســأله در رونــد رشــد تکنیکــی 
آنهــا بســیار تأثیــر می گــذارد. از ســویی 
دیگــر خارجی های خوبی هم بــه ایران 
نمی آینــد و شــرایط اردویی و تــدارکات 
مناسب نیست به همین دلیل نمی توان 
آینده بسکتبال را خیلی خوب دانست.«

ملی پوش سابق تیم ملی حالا از علاقه 
فرزندانــش بــه ورزش می گویــد: »مونــا و 
مــوژان از اول شــان بــه همــراه خانمــم به 
ســالن می آمدند و از کودکــی علاقمند به 
ورزش شدند. آنها دو سالی هم به مدرسه 
بسکتبال مهران آتشی رفتند و خیلی هم 
خوب رشد کردند. اصلًا به خاطر بسکتبال 
به امریکا آمدیم. 6 ماه اول هم بســکتبال 
بازی کردند ولی بعد از آن بود که با دیدن 
بازی هــای تیــم ملی فوتبال و درخششــی 
کــه ملی پوشــان در جــام جهانــی روســیه 
بخصوص صحنه ای که علیرضا بیرانوند 
پنالتــی رونالــدو را گرفــت، مونــا و مــوژان 
گفتنــد کــه دیگــر نمی خواهیم بســکتبال 

بازی کنیم. هر چند برای من ســخت بود، 
ولی چون آنها علاقمند بودند قبول کردم. 
فرزندانم عاشــق ورزش هستند. پسرم در 
15 مسابقه ای که برای تیم  هالیود اف سی 
بــازی کــرده 12 گل به ثمر رســانده اســت. 

پیشرفت شان عالی است.«
امــا دو فرزند آفاق در زمینه موســیقی 
هم پیشرفت عالی داشتند: »مونا در گیتار 
و در بخــش بین المللــی اول شــد. مــوژان 
هم در پیانو عالی کار می کند. موسیقی به 
واسطه مادرشــان ارثی است. خانمم ساز 

فلوت می زد.«
بسکتبالیســت ایرانی مقیــم امریکا به 
شرایط عالی تحصیلی فرزندانش در این 
کشــور هم اشــاره می کنــد: »ایــن دو فقط 
در دو ســه هفته اول ســختی کشیدند ولی 
در ادامــه هر وقت از مدرســه برمی گردند 
ناراحت هستند که چرا به خانه برگشته اند. 
دو ســه بار هم بهترین دانش آموز شدند. 
آنها فقط در مدرسه کار گروهی می کنند.«

حامــد آفــاق امــا از شــرایط کاری خود 
نیــز تا حــدودی صحبت می کنــد: »با یک 
آکادمــی به نــام هوپــس اســپورتینگ کار 
می کنــم. رده هــای پایه زیر نظرم هســتند 
و شــاگرد خصوصی هــم دارم. خودم هم 

هرازگاهی بازی می کنم.«
ایــن بازیکــن ولــی بــا هم تیمی هــای 
بــا  »زیــاد  دارد:  کمــی  ارتبــاط  ســابقش 
بازیکنان در ارتباط نیســتم، چرا که صمد 
از من دور است. فقط با اوشین ساهاکیان 
صحبــت می کنــم و گاه گاهــی همدیگر را 
می بینیم. در هر حال امیدوارم بســکتبال 
ایران دوباره بــه روزهای اوج خود بازگردد 

و لیگ ایران قوی و جوانان بدرخشند.«

آفاق: بچه هایم با مهار پنالتی رونالدو عاشق فوتبال شدند
تیم ملی ارث پدری مان نیست که زمین و زمان را به هم بریزیم
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هیچ چیز مهم تر از آرامش فکری خودم و خانواده ام نیست

 زنگنه: از بازی کنار ارسلان 
لذت می برم

بازیکن تیم بســکتبال ذوب آهن در هفته های اخیر مورد توجه رســانه ها 
قرار گرفته است. آرمان زنگنه که آمار خوبی در تیمش ثبت کرده، در این 
باره به خبرنگار »ایران« می گوید: »بحث آمار نیســت. من از بســکتبالی 
که امسال بازی می کنم، لذت می برم. خوشبختانه آمار بازی من هم در 
این هفته ها خوب بوده ولی بیشتر از بسکتبال، از تیمی که در آن هستم و 
بازی کنار هم تیمی هایم لذت می برم. اما پارســال در مهرام شرایط این 
طــور نبود و لذت نمی بردم.« بازیکن تیم بســکتبال ذوب آهن اصفهان 
که فصل گذشــته بارها در مصاحبه هایش از بی توجهی به آمار صحبت 
می کرد، امســال موضعــی متفــاوت دارد: »خب یک بحثی دربــاره آمار 
وجود داشــت و کادر فنی تیم ملی خیلی دنبال آمــار بود. در نهایت هم 
بازیکنانی به المپیک رفتند که آمار آنچنانی نداشتند. در هر حال المپیک 
گذشت؛ گرچه رفتن به المپیک مهم بود ولی نرفتن هم آخر دنیا نبود. 
خدا را شکر امسال شرایط خوبی در تیمم دارم و خوشحالم. هیچ چیزی 
مهم تــر از آرامش فکری خودم و خانواده ام نیســت.« بازیکن ذوب آهن 
که برخلاف دوره قبلی جام جهانی، این بار از ســوی مصطفی  هاشــمی 
ســرمربی تیــم ملی از پنجــره اول انتخابی جــام جهانــی 2023 بازماند، 
اظهار داشــت: »بازی کردن در تیم ملی خیلی افتخار اســت. اگر دعوتم 
کنند با افتخار بازی می کنم. اگر دعوت نکنند هم مشکلی نیست، زندگی 
ادامه دارد.« زنگنه درباره هماهنگی با ارسلان کاظمی بازیکن هم پست 
خود صحبت کرد: »نظر تعدادی از افراد این بود که من و ارســلان با هم 
نمی توانیم در یک تیم بازی کنیم. جوی درست می کردند که اگر ارسلان 
باشد، من نباید باشم یا برعکس. در حالی که این طور 
نبــود و می بینید که ما کنــار هم بازی می کنیم 
و از بــازی کنــار هــم لذت می بریــم، رابطه 
خوبــی داریــم و مشــکلی وجــود نــدارد. 
یــک ســری بحث هــا 
راه  بســکتبال  در 
می افتد که درست 

نیست.«
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 پنجشنبه 23 دی 1400 
 سال بیست و هفتم

 شماره 7823 

گــروه ورزشــی/ مســابقات کشــتی آزاد قهرمانی  
انتخابــی تیــم ملــی هــم محســوب  کشــور کــه 
می شــود، از صبح دیروز با شــرکت 388 آزادکار 
از 34 تیم در ســالن امــام خمینی)ره( مجموعه 
ورزشــی آزادی گرگان شــروع شــد. این رقابت ها 
در 5 وزن نخســت 5۷، 65، ۷4، 86 و 9۷کیلــو 
در حضور اعضای کمیته فنی فدراســیون کشتی 
شــامل محســن کاوه، پژمــان درســتکار، بهــروز 
یــاری، مجیــد خدایی، مصطفــی میرعمادیان و 
بهنام احســان پور پیگیری و فردا )جمعه شــب( 
به پایان می رسد. نکته حائز اهمیت اینکه حدود 
300 تماشــاگر علاقه مند کشــتی بعد از حدود 2 
ســال دوری در ســالن حاضر شــدند تا از نزدیک 
شــاهد تلاش مدعیان پوشیدن دوبنده تیم ملی 

باشــند اما شــلوغی اطراف تشــک های مســابقه 
باعث شد مسئولان برگزاری، حضور هواداران را 
سبب این موضوع بدانند. بر این اساس دقایقی 
بعد از آغاز کشتی ها، گوینده سالن اعلام کرد که 
دیدارهــای بعدازظهر بدون حضور تماشــاگران 
برگزار خواهد شــد. در این میــان تأخیر در ورود و 
عدم هماهنگی برای حضور واحد سیار تلویزیون 
در محل مســابقات، باعث شــد پخش مستقیم 
دیدارها از تلویزیون هم برای علاقه مندان کشتی 
صــورت نگیــرد. بــا تمــام ایــن اوصــاف، حضور 
امیرمحمــد یزدانــی در وزن ۷0 کیلــو بــا رفتــن 
عرفــان الهی به یــک وزن بالاتر )۷4کیلو( همراه 
شــد تــا شــاهد رویارویــی دو ملی پــوش 65 و ۷0 
کیلوی کشــورمان در مســابقات قهرمانی جهان 

2021 نــروژ، نباشــیم. بدین ترتیــب امیرمحمــد 
 5 رقابت هــای  در  امروز)پنجشــنبه(  یزدانــی 
وزن دوم در ۷0 کیلــو روی تشــک مــی رود و بــا 
حریفانــش مصــاف می دهــد. امــا عرفــان الهی 
در وزن جدیــد)۷4 کیلــو( روی تشــک رفــت و در 
اولین مســابقه موفق شــد بــا نتیجه 2 – 1 از ســد 
ســعید داداشــپور باتجربــه و کهنه کار عبــور کند. 
ایــن درحالی اســت که بــا توجه بــه خداحافظی 
مصطفــی حســین خانی بــا دنیــای قهرمانــی و 
صعــود الهی به ۷4 کیلو، رویارویی یونس امامی 
و عرفان الهی یکی از مهم ترین و حســاس ترین 

دیدارهای این وزن خواهد بود.
پیروزی های قاطعانه رحمان عموزادخلیلی، 
محمدصــادق فیروزپــور، ابوالفضــل حاجی پور، 

ایمــان صادقی و عــزت الله اکبــری از نتایج قابل 
توجــه روز اول بــود. مرتضــی قیاســی ملی پوش 
وقــت  المپیــک هــم درحالی کــه  کشــورمان در 
اول دیــدارش مقابل افشــین خوشــبخت را 3–1 
عقــب افتــاده بــود، در وقــت دوم بیشــتر حمله 
کــرد و جنگید تا با پیــروزی 4–3 نتیجه را به نفع 
خــودش خاتمه دهد. گفتنی اســت دیدارهای 5 
وزن دوم 61، ۷0، ۷9، 92 و 125 کیلــو بــا حضــور 
نفراتــی مثــل امیرمحمــد یزدانــی، محمدباقــر 
یخکشی، مجید داستان، امیرحسین مقصودی، 
بهمن تیموری، علی سوادکوهی، ارشک محبی، 
حســین شــهبازی، احمد بذری، یــدالله محبی و 
امین طاهری امروز شروع می شود و فردا شب با 

معرفی نفرات برتر خاتمه پیدا می کند.

 آغاز دور دوم بسکتبال با پیروزی قاطع کاله
مرحله دوم گروهی لیگ برتر بســکتبال با پیروزی تیم کاله آمل مقابل مس رفســنجان آغاز شــد. این مرحله با حضور هر 
16 تیم حاضر در لیگ دیروز آغاز شد و در بازی اول گروه C، تیم های مس رفسنجان و کاله آمل به مصاف هم رفتند. تیم 
کاله در پایان این بازی توانســت 94 - ۷6 حریف رفســنجانی خود را شکست دهد. نتایج کوارترهای این دیدار، 33 بر 15، 
24 - 24، 22 بــر 14 و 23 بــر 15 بــود. مجید رحیمیان 21 امتیاز، 6 ریباند و 6 پاس گل برای مس و جلال آقامیری 18 امتیاز 

و 16 ریباند و دارکو بالابان 16 امتیاز و 14 ریباند برای کاله داشتند.

بار
اخ


